
 
Parish News (Oct., 13,  2024) 
 
 Parish Pastoral Council Meeting  
To-day (October 13) Parish Pastoral Council Meeting will be held at 1:00pm in 
Conference Room, all representatives please come to the meeting on time. 
 
Weekends Mass Attendance Count 
Archdiocese of Toronto is requesting that a Weekends Mass attendance count be 
conducted annually in all parishes and missions. Our Church will participate in the 
attendance count on Sunday of October 20 and October 27, 2024.  
 
Second Collection 
There will be a second collection for evangelization of Nations “World Mission Sunday” 
on  October 20, 2024. Donation envelopes are available at the back of the church. 
Please give generously. 
 
Walk with God 
Once again, FLL has formed a "Walk with God" team to participate in the annual 
Scotiabank Toronto Waterfront Marathon and charity fundraising Walkathon, to be held 
on Sunday, October 20.  This is a great family activity of special significance.  Please visit 
waik.Fll.cc for details or call 905-707-7800 for inquiries.   

 
 

堂区报告 

 

堂區牧民議會會議 

本主日(10 月 13 日) 堂區牧民議會於下午 1:00 時在會議室舉行，請各代表準

時出席。 

 

主日參與彌撒者之統計 

多倫多總教區請在其教區內之各堂區，每年進行週末主日參與彌撒者之人數

統計。今年本堂將於 10 月 20 日及 10 月 27 日(主日)進行統計。 

 

第二次奉獻 

10 月 20 日為普世教會傳教節主日，領聖體後，有第二次奉獻，為普世教會

傳教經費籌募。聖堂門前備有專用信封，請大家取用，踴躍支持。 

 

主與我同行 

《生命恩泉》將於 10 月 20 日（星期日）再次組成「主與我同行」隊伍，參

與一年一度豐業銀行舉辦的多倫多湖濱馬拉松及慈善步行籌款活動。這是一

個既適合一家大細又具有特別意義的活動。詳情請瀏覽《生命恩泉》網頁

walk.FLL.cc 或至電 905-707-7800 查詢。 
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http://walk.fll.cc/

